Islands District Council

Agenda for the

Community Affairs, Culture and Recreation Committee

離島區議會

社區事務及文化康樂委員會會議議程




Date


:
4 May 2009 (Monday)




日期

:
2009年5月4日 (星期一)




Time

:
2:00 p.m.

時間

:
下午2時正
Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,





Central, Hong Kong

地點

:
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓





離島區議會會議室

	I.
	Confirmation of minutes of previous meeting held on 2.3.2009 

通過2009年3月2日的會議記錄

	
	

	II. 
	Work Plan 2009/2010 of the ICAC Community Relations Department and Regional Office (Hong Kong West/Islands)
(Paper CACRC 17/2009)

廉政公署社區關係處與西港島及離島辦事處2009/2010年度工作計劃
(文件 CACRC 17/2009號)

	
	

	III.
	Report on Social Welfare Plan in Islands District
(Paper CACRC 16/2009)

離島區福利工作及計劃報告
(文件 CACRC 16/2009號)

	
	

	IV.
	2009/2010 Work Plan for Free Entertainment Programme at Islands District (2nd to 4th quarters) by the Leisure and Cultural Services Department
(Paper CACRC 22/2009)

康樂及文化事務署2009/10年度第2至第4季在離島區舉辦免費地區文娛節目的建議
(文件 CACRC 22/2009號)

	
	

	V.
	The Leisure and Cultural Services Department's Recreation and Sports Programme for August 2009 to March 2010 in Islands District
(Paper CACRC 23/2009)

康樂及文化事務署於2009年8月至2010年3月在離島區舉辦的康樂體育活動計劃
(文件 CACRC 23/2009號)

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	VI.
	Reports by Working Groups
工作小組報告

(i) Vetting Group (Paper CACRC 24/2009)
   審批小組 (文件 CACRC 24/2009號)
(ii) CACRC Working Group

   社區事務及文化康樂委員會工作小組

(iii)The Islands District Organizing Committee for Celebration of the 60th Anniversary of the Establishment of PRC and Hong Kong 2009 East Asian Games
   離島區慶祝中華人民共和國成立60週年暨東亞運動會籌備委員會

	
	

	VII.
	Report on the work of the Leisure and Cultural Services Department in Islands District
康樂及文化事務署在離島區的工作匯報

(i) Cultural Activities (Paper CACRC 19/2009)

  文化活動 (文件 CACRC 19/2009號)

(ii) Extension Activities held in Public Libraries (Paper CACRC 20/2009)

   公共圖書館舉辦的推廣活動 (文件 CACRC 20/2009號)

(iii) Sports and Recreational Activities (Paper CACRC 21/2009)
康樂體育活動 (文件 CACRC 21/2009號)

	
	

	VIII.
	Any Other Business

其他事項

	
	

	IX.
	Date of Next Meeting

下次會議日期


